
 

 

 

 

 

 

 

 
 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 6-8, 2017-2018 

 

 

 

- Linjemålning på parkeringar. Linjerna på parkeringarna kommer att målas om i höst. 

Information om exakt datum m.m. kommer att komma ut i god tid innan. 

 

- Stamspolning. Stamspolningen av avslutad och Voav, Egeryds och representanter från 

styrelsen ska gå igenom film och dokumentation för att ta beslut om åtgärder. 

Genomgången kommer troligtvis att visa att det på en del platser krävs mer arbete i form 

rengöring med kedja och relining. 

 

- Cykelförråd. Innan den 11 maj gjordes en utstakning av förråden på G1 och G5 för att 
förlänga bygglovet med tre år. Förråden består av träfasad och plåttak med plats för cirka 

20 cyklar. Praktiska gymnasiet kommer att genomföra arbetet med förrådet på G1 under 

hösten. Innan dess behöver en grund läggas. Arbetet med grundläggningen pågår. 

 

- Ny skylt Kumminvägen. Det sitter ny en ny vägskylt utanför parkeringen vid 

Kumminvägen. Taxi och färdtjänst har haft problem med att se den tidigare skylten, 

speciellt under sommartid.   

 

- Ekonomisk förvaltare. Vi har fått en ny ekonomisk förvaltare Roger Kjell (ersätter 

den tidigare förvaltaren Lars Sandberg).  

 

- Extra stämma. Extra stämman var den 22 maj. Stämman röstade enhälligt för 

styrelsens motion om att ändra stadgarna i enlighet med ändringarna i Bostadsrättslagen 

och Lagen om ekonomiska föreningar. Mer specifikt inkluderade motionen ändringar när 

kallelse ska utfärdas till ordinarie stämma (tidigast 6 veckor och senast 4 veckor innan 

stämma), extra stämma (tidigast sex veckor och senast två veckor innan stämma, senast 

fyra veckor innan om stämman ska behandla stadgeändringar, likvidation eller fusion) 

samt att årsredovisning och revisionsberättelse ska tillgängliggöras minst två veckor före 

stämman. Det krävs dock beslut även på ordinarie stämma innan ändringarna kan träda 

ikraft. 

 

- Lekplatsbesiktning. Egeryds har genomfört besiktningar och åtgärdat brister på 

lekplatserna (t.ex. sarger, uppstickande spikar etc).   

 

  

- Övrigt.  

1.  Egeryds har en kontakt på kommunen som kommer att göra en 

bedömning av möjliga energisparande åtgärder för vår förening. 

2. Styrelsen utreder möjligheterna att sätta handtag på garageportarna.  

 

 

 

Vänliga hälsningar!  

 

/Styrelsen gm Andreas Persson 


